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Chcela by som sa poďakovať všetkým, ktorí sa denne starajú o poriadok v Sade Janka Kráľa. 
Musím povedať, že odkedy sa vrátil do Petržalky starosta Bajan, v parku je vždy včas pokosená 
tráva a odhrabané lístie.  

Pritom najmä v letných mesiacoch bol sad denne plný ľudí, zvykli si sem chodiť mamičky s deťmi a 
babičky s vnúčatami, ale aj mladí športovci či milenci. Park je našťastie dosť veľký, a tak si navzájom 
neprekážajú.  

Verím, že čoskoro vymenia aj zvyšné lavičky. Škoda len, že sa nájdu aj takí ľudia, ktorí novú 
lavičku bez hanby zničia a polámu. Možno by stálo za to, aby sa tu častejšie objavila mestská polícia, 
ale nie na aute, ako som videla s hrôzou nedávno.  

Valéria Malá, Petržalka  
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